الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date:	30		January	2020
	5	Jur	nada Al-Akhar	1441
Ref:	10/	10 /	58	/ 2020

To: CEO - Boursa Kuwait Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

<u>Subject: Supplementary Disclosure</u> Extending the Nomination Period for Members of KFH' BOD the Fifteenth Session (2020 – 2022)

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' orientation in adhering to CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

Further to our previous disclosure dated 26th January 2020, regarding the opening of the nomination period for the BOD membership for the upcoming three-year term (2020-2022) for ordinary/independent board members:

- KFH announces the extension of the Nomination Period for the BOD membership until Thursday 6th February 2020 instead of Sunday 2nd February 2020.
- The nomination applications are being received by the BOD secretariat during the period from Sunday 26th January 2020 to Thursday 6th February 2020, during the regular business hours, Floor (31) - Baitak Tower - Abdulla Al Mubarak St - Kuwait City.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh

بيت التعويل الكويتي Kuwalt Finance House



التاريخ: 30 يناير 2020 م الموافق: 5 جمادى الآخرة 1441 هـ الإشارة: 10 / 10 / 58 / 2020

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

<u>الموضوع: إفصاح مكمل</u> تمديد فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة بيتك الدورة الخامسة عشر (2022-2020)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

إلحاقاً لإفصاحنا السابق بتاريخ 26 يناير 2020، بشأن فتع باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة (الأعضاء العاديين والمستقلين) للدورة الخامسة عشر (2020-2022) ومدتها ثلاث سنوات:

- يعلن بيتك عن تمديد فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة، وذلك حتى يوم الخميس الموافق 6 فبراير 2020 بدلاً من يوم الأحد الموافق 2 فبراير 2020.
- يتم إستقبال طلبات الترشح لعضوية مجلس الإدارة لدى أمانة سر مجلس الإدارة خلال الفترة من يوم الأحد 26 يناير 2020 إلى يوم الخميس 6 فبراير 2020، وذلك خلال أوقات الدوام الرسمية، الدور (31) - برج بيتك - شارع عبد الله المبارك -مدينة الكويت.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13)، هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

مازن سعد الناهض

بيت التمويل الكويتي، شرحك ع| المركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المدفوع ٢١٨. ٢٢٠ - ٢٤ صب ٢٤٩٣٦، الصفاة ١٦١٦٠ الكويت د: ٢٢٥٥٣٦٦ ٢٢٥ - ٢٢٢ ٢٩٦٩ - ٢٩ هـ: ٢٢٢٢٢٣ ٢٦٥ - ٩٦٥ البريد الإلكتروني: www.kfh.com |corp@kfh.com

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters Trade Registration No 26066 | Paid Up Capital KD 697,648,920/200 PO Box 24989, Safat 13110, Kuwait T: +965 22455862 - +965 22429943 | F: +965 22413920 E: corp@kfh.com | www.kfh.com 30 January 2020 Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (13) Supplementary Disclosure Form

Extending the Nomination Period for Members of KFH' BOD the Fifteenth Session (2020 - 2022) 30 يناير 2020 بيت التمويل الكويتي (بيتك)

> ملحق رقم (13) نموذج الإفصاح المكمل

تمديد فتع باب الترشع لعضوية مجلس إدارة بيتك الدورة الخامسة عشر (2022 - 2022)

Supp	lementary	Disclosure
------	-----------	------------

		C [
Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ	
30 January 2020	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكوبتي "بيتك"	30 يناير 2020	
Disclosure Title		عنوان الإفصاح		
CBK Approval for KFH to Hold General Assembly		موافقة بنك الكويت المركزي لبيتك على عقد جمعية عامة		
Date of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق		
26 January 2020		2020 يناير 2020		
Material Information		المعلومة الجوهرية		
 Further to our previous disclosure dated 26th January 2020, regarding the opening of the nomination period for the BOD membership for the upcoming three-year term (2020-2022) for ordinary/independent board members: KFH announces the extension of the Nomination Period for the BOD membership until Thursday 6th February 2020 instead of Sunday 2nd February 2020. The nomination applications are being received by the BOD secretariat during the period from Sunday 26th January 2020 to Thursday 6th February 2020, during the regular business hours, Floor (31) - Baitak Tower - Abdulla Al Mubarak St - Kuwait City. 		الحاقاً لإفصاحنا السابق بتاريخ 26 يناير 2020، بشأن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة (الأعضاء العاديين والمستقلين) للدورة الخامسة عشر (2022-2020) ومدتها ثلاث سنوات: • يعلن بيتك عن تمديد فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة، وذلك حتى يوم الخميس الموافق 6 فبراير 2020 بدلاً من يوم الأحد الموافق 2 فبراير 2020. • يتم إستقبال طلبات الترشح لعضوية مجلس الإدارة لدى أمانة سر مجلس الإدارة خلال الفترة من يوم الأحد 26 يناير أمانة سر مجلس الإدارة خلال الفترة من يوم الأحد 26 يناير الدوام الرسمية، الدور (31) - برج بيتك - شارع عبد الله المبارك - مدينة الكويت.		
	ne Material Information bany's Financial Position	أثر المعلومة الجوهرية ىلى المركز المالي للشركة	-	
Currently, there is Position.	no effect on KFH's Financial	لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.		
	nancial position shall be mentioned if the	في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر.	يتم ذكر الأثر على المركز المالي	

الإفصاح المكمل

ويستثنى الأثر المائي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيبها من عقود.

الشركة بعينها.

wire to

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها

انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على

باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.



بيت التمويل الكويتي Kuwait Finance House